

EU-Konformitätserklärung

Dokument-Nr./Monat.Jahr: 0181/05.2024

Für das nachfolgend bezeichnete Erzeugnis (Gegenstand der Erklärung)

Bezeichnung	Kinderwarnweste (Farbe Gelb)
Modellnummer	92888



wird hiermit erklärt, dass es den wesentlichen Schutzanforderungen / grundlegenden Anforderungen entspricht, die in den nachfolgend bezeichneten Harmonisierungsrechtsvorschriften festgelegt sind:

Verordnung (EU) 2016/425 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 9. März 2016 über persönliche Schutzausrüstungen und zur Aufhebung der Richtlinie 89/686/EWG des Rates – kurz: **PSA-Verordnung**

Fundstelle	Titel
Harmonisierte Normen für die PSA-Verordnung	
EN 17353:2020	Schutzkleidung – Warnkleidung für den nicht professionellen Gebrauch – Prüfverfahren und Anforderungen
EN ISO 13688:2013 + A1:2021	Schutzkleidung – Allgemeine Anforderungen

Die notifizierte Stelle SGS Fimko Ltd (0598) hat die Baumusterprüfung durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung mit der Zertifikatsnummer: 0598/PPE/23/3416 ausgestellt

Diese Erklärung wird verantwortlich für den Hersteller oder seinem Bevollmächtigten

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Anschrift:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

abgegeben durch

Name, Vorname:	Huff, Lukas
Funktion:	General Manager

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung in Bezug auf die Erfüllung der grundlegenden Anforderungen und die Anfertigung der technischen Unterlagen trägt der Hersteller.

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Anschrift:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

Nürnberg, 31.05.24

Ort, Datum



Rechtsgültige Unterschrift

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Harmonisierungsvorschriften, beinhaltet jedoch keine Zusicherung von Eigenschaften.

EU Declaration of Conformity

Document No/Month.Year: 0181/05.2024

For the following product (object of the declaration)

Description	Children's safety vest (Color: yellow)
Serial number	92888



it is hereby declared that it is in conformity with the essential protection requirements / fundamental requirements laid down in the harmonisation legislation designated below:

Regulation (EU) 2016/425 of the European parliament and of the council of 9 March 2016 on personal protective equipment and repealing Council Directive 89/686/EEC – short: **PPE Regulation**

References to the relevant **harmonised standards** used, including the date of the standard, or references to the other technical specifications, including the date of the specification, in relation to which conformity is declared:

Reference	Title
Harmonized standards for the PPE Regulation	
EN 17353:2020	Protective clothing - Visibility clothing for non professional use - Test methods and requirements;
EN ISO 13688:2013 + A1:2021	Protective clothing - General requirements

The notified body SGS Fimko Ltd. (0598) has carried out the type examination and issued the EU type examination certificate with the certificate number: 0598/PPE/23/3416

This declaration is issued under the responsibility of the manufacturer or his authorised representative

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Address:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

By:

Surname, Forename:	Huff, Lukas
Role:	General Manager

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Address:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

Nürnberg, 31.05.24

Place, Date


Valid Signature

This declaration certifies conformity with the above-mentioned harmonisation legislation, but does not include any assurance of properties.

EU-Konformitätserklärung

Dokument-Nr./Monat.Jahr: 0183/05.2024

Für das nachfolgend bezeichnete Erzeugnis (Gegenstand der Erklärung)

Bezeichnung	Kinderwarnweste (Farbe Orange)
Modellnummer	92888



wird hiermit erklärt, dass es den wesentlichen Schutzanforderungen / grundlegenden Anforderungen entspricht, die in den nachfolgend bezeichneten Harmonisierungsrechtsvorschriften festgelegt sind:

Verordnung (EU) 2016/425 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 9. März 2016 über persönliche Schutzausrüstungen und zur Aufhebung der Richtlinie 89/686/EWG des Rates – kurz: **PSA-Verordnung**

Fundstelle	Titel
Harmonisierte Normen für die PSA-Verordnung	
EN 17353:2020	Schutzkleidung – Warnkleidung für den nicht professionellen Gebrauch – Prüfverfahren und Anforderungen
EN ISO 13688:2013 + A1:2021	Schutzkleidung – Allgemeine Anforderungen

Die notifizierte Stelle SGS Fimko Ltd (0598) hat die Baumusterprüfung durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung mit der Zertifikatsnummer: 0598/PPE/23/3527 ausgestellt

Diese Erklärung wird verantwortlich für den Hersteller oder seinem Bevollmächtigten

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Anschrift:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

abgegeben durch

Name, Vorname:	Huff, Lukas
Funktion:	General Manager

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung in Bezug auf die Erfüllung der grundlegenden Anforderungen und die Anfertigung der technischen Unterlagen trägt der Hersteller.

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Anschrift:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

Nürnberg, 31.05.24

Ort, Datum



Rechtsgültige Unterschrift

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Harmonisierungsvorschriften, beinhaltet jedoch keine Zusicherung von Eigenschaften.

EU Declaration of Conformity

Document No/Month.Year: 0183/05.2024

For the following product (object of the declaration)

Description	Children's safety vest (Color: orange)
Serial number	92888



it is hereby declared that it is in conformity with the essential protection requirements / fundamental requirements laid down in the harmonisation legislation designated below:

Regulation (EU) 2016/425 of the European parliament and of the council of 9 March 2016 on personal protective equipment and repealing Council Directive 89/686/EEC – short: **PPE Regulation**

References to the relevant **harmonised standards** used, including the date of the standard, or references to the other technical specifications, including the date of the specification, in relation to which conformity is declared:

Reference	Title
Harmonized standards for the PPE Regulation	
EN 17353:2020	Protective clothing - Visibility clothing for non professional use - Test methods and requirements;
EN ISO 13688:2013 + A1:2021	Protective clothing - General requirements

The notified body SGS Fimko Ltd. (0598) has carried out the type examination and issued the EU type examination certificate with the certificate number: 0598/PPE/23/3527

This declaration is issued under the responsibility of the manufacturer or his authorised representative

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Address:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

By:

Surname, Forename:	Huff, Lukas
Role:	General Manager

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Name:	MACMA Werbeartikel oHG
Address:	Thomas-Mann-Straße 60, D-90471 Nürnberg

Nürnberg, 31.05.24

Place, Date


Valid Signature

This declaration certifies conformity with the above-mentioned harmonisation legislation, but does not include any assurance of properties.